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1. Opening, mededelingen, agenda en verslag 

 

a. Mondelinge mededelingen en vaststellen agenda AV 8 november  

 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom. De voorzitter meldt dat de heer Van de Velde (Zl), de 

heer Beukering (NH), de heer Thewissen (Li) en de heer Megens (Li) doorgegeven hebben 

verhinderd te zijn. Daarnaast meldt de voorzitter dat mevrouw Van Sandick-Sopers (ZH), mevrouw 

Kuipers (Fr) en de heer Van ’t Westeinde (Zl) digitaal aanwezig zijn.  

 

De voorzitter geeft aan dat op maandag 31 oktober de leden van het IPO-bestuur unaniem hebben 

ingestemd met de benoeming van de heer Rien Fraanje tot Algemeen Directeur van de gezamenlijke 

provincies per 1 januari 2023. De leden van de AV hebben van dit besluit kennis kunnen nemen via 

de mail die op maandag aan hen is verstuurd. Op dit moment is de heer Fraanje nog in dienst als 

secretaris-directeur van de Raad van het Openbaar Bestuur (ROB). De voorzitter geeft aan blij te zijn 

dat het gelukt is een goede opvolger te vinden voor de heer Hilhorst. De voorzitter spreekt voorts 

zijn lof en waardering uit voor hoe het IPO-bureau de laatste maanden de zaken overeind houdt.   

 

Mevrouw De Widt (Ut) vraagt of al duidelijk is wanneer en op wat voor manier de leden van de AV 

kennis met hem kunnen maken.  

 

De voorzitter geeft aan dat de nieuwe algemeen directeur van plan is om een tour te maken door de 

provincies om kennis te maken.  

 

Mevrouw De Man (Ut) vraagt of er een update van de stand van zaken en een toelichting op het 

proces gegeven kan worden van het onderzoek van AEF van de heer Bron.  

 

De voorzitter geeft aan dat hij dit zal doen bij agendapunt 3c.  

 

b. Vaststelling verslag AV 4 oktober      Bijgevoegd 

 

 

 

 

 

 Algemene Vergadering  

 Op 8 november 2022  

    

 

Conceptverslag  
 

 Betreft Algemene Vergadering 

 Vergaderdatum en -tijd 8 november 2022, 18:00 uur tot 20:00 uur 

 Locatie Provinciehuis Utrecht, Archimedeslaan 6, 3584 BA Utrecht, Commissiekamer  

 Deelnemers Jaap Smit voorzitter, Nelleke Vedelaar (Dr), penningmeester. 

Hendri Meendering (Gr), Franco Achtien (Fl), Odile de Man en Marianne de Widt (Ut), 

Aukelien Jellema (NH), Kees Slingerland (Ov), Willem Rutjens en Tom Ludwig (NB), Luuk 
van der Veer en Frans Bruning (Gl), Rinus van ’t Westeinde (digitaal)(Zl), Charda Kuipers 

(digitaal)(Fr); Moniek van Sandick (digitaal)(ZH).  

 Verhinderd  Robert Pestman (Gr), Henriëtte Keulen-Nentjes (Fl), Ayse Er (Nh), Yvonne Koolhaas-
Giesberts (Ov), Bart Megens en Marcel Thewissen (Li), Nico Uppelschoten en Wim Moinat 

(Dr), Harold van de Velde (Zl), Rendert Algra (Fr), Toine Beukering (ZH).  
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De voorzitter neemt paginagewijs het verslag door.  

 

De heer Ludwig (NB) heeft een opmerking over pagina 6, waarin staat dat hij een vraag stelt aan de 

heer Bron over de uitwerking van scenario’s 2 en 3 in het oog van de grote transities die op de 

provincies afkomen.  

 

Mevrouw Menninga (IPO) zegt toe dat er persoonlijk contact wordt opgenomen met de heer Ludwig 

(NB). (inmiddels afgerond) 
 

De voorzitter stelt met deze wijziging het verslag vast.  

 

2. Bespreekpunten  

 

a. Begrotingen IPO Den Haag en BIJ12 2023       

        

Kern van het onderwerp 

De Begrotingen 2023 IPO Den Haag en BIJ12 geven invulling aan de krachtige rol van de samenwerkende 

provincies, en de focus die we daarbij willen aanbrengen op de drie grote transities in de fysieke 

leefomgeving (wonen/bereikbaarheid, klimaat/energie en landelijk gebied/stikstof). De begrotingen 

hebben een intensief voorbereidingstraject gehad in de provincies. Dit begon met het vrijgeven van de 

Kaderbrief 2023 voor bespreking met de Provinciale Staten. Op basis van deze conclusie is de kaderbrief 

uitgewerkt naar de conceptbegrotingen 2023. Onderdeel van de conceptbegroting 2023 is daarnaast de 

meerjarige doorwerking van de voorjaarsnota 2022, die besproken is in uw Vergadering op 28 juni dit 

jaar. De kosten die niet konden worden voorzien ten tijde van de opstelling van de Kaderbrief 2023 zijn 

eveneens opgenomen in de Begrotingen 2023. 

 

Het IPO-bestuur heeft erop ingezet om in de begrotingen focus aan te brengen op de drie grote transities 

in de fysieke leefomgeving. Aan de doorvertaling van die focus in de samenwerking is in de aan u 

voorliggende begroting uitwerking gegeven door de beleidsinhoudelijke intensiveringen die aanvullend zijn 

op de Kaderbrief 2023 zoveel mogelijk op te vangen binnen de begroting.  

 

Daarnaast heeft het IPO-bestuur besloten om naast het meerjarenperspectief een vierjarig kader voor alle 

beleidsopgaven in de nieuwe bestuursperiode op te nemen die qua omvang (excl. autonome 

ontwikkelingen) aansluit op de Kaderbrief 2023, en deze vast te stellen als richtinggevend. Indien er extra 

investeringen nodig zijn, kan dit in de vorm van een herprioritering mogelijk worden gemaakt.  

 

Op maandag 24 oktober is er een bijeenkomst gepland met de penningmeester en de P&C 

klankbordgroep. Daarnaast zal er, zoals inmiddels gebruikelijk, in de week voorafgaand aan de AV van 8 

november een digitale technische briefing georganiseerd waarbij de leden van de AV de mogelijkheid 

krijgen om technische vragen te stellen over de begrotingen. De technische briefing vindt plaats op 

maandag 31 oktober van 17:30 uur tot 19:30 uur. Technische vragen kunnen tevens schriftelijk worden 

aangeleverd tot uiterlijk maandag 31 oktober. 

 

Voorstel 

De Algemene Vergadering wordt gevraagd de door het bestuur van uw vereniging vastgestelde 

Begrotingen 2023 voor IPO Den Haag en BIJ12 goed te keuren, inclusief de meerjarenraming. 

 

 

 

De voorzitter geeft het woord aan de penningmeester voor een toelichting op de begrotingsstukken.  
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De penningmeester licht toe dat tijdens de AV van 4 oktober al een eerste toelichting is gegeven op 

de totstandkoming van de begrotingsstukken 2023 IPO Den Haag en BIJ12. Vervolgens is op 24 

oktober de P&C Klankbordgroep bijeen gekomen om te spreken over de begrotingsstukken. Het 

verslag van deze bijeenkomst is gedeeld met de leden van de AV via de AV nieuwsbrief. Tijdens de 

P&C Klankbordgroep is een vraag gesteld over de P&C planning in relatie tot het verkiezingsjaar. De 

penningmeester geeft aan dat de leden van de P&C Klankbordgroep is toegezegd dat zij hier nog op 

terug zou komen. De penningmeester meldt dat de P&C planning zoals deze bekend is kan worden 

aangehouden, maar dat er gewerkt zal worden met een beleidsarme Kaderbrief die in lijn met de 

meerjarenplanning wordt opgesteld. De penningmeester vraagt de leden van de Klankbordgroep of 

zij nog aanvullingen hebben.  

 

Mevrouw De Widt (Ut) geeft aan dat het een goed gesprek was en dankt de penningmeester voor het 

overleg.   

 

Daarnaast geeft de penningmeester aan dat de suggesties die de leden van de P&C Klankbordgroep 

hebben meegegeven ten aanzien van de technische briefing zijn verwerkt in deze bijeenkomst die 

plaatsvond op 31 oktober. De penningmeester geeft aan dat hier 5 AV-leden bij aanwezig waren en 

dat het verslag en de slides van deze bijeenkomst zijn gedeeld met de leden van de AV via de 

nieuwsbrief.  

 

Ook is er de mogelijkheid geweest om technische vragen schriftelijk in te dienen. Hier is door één 

AV-lid gebruik van gemaakt. Deze vragen zijn beantwoord en ook via de AV nieuwsbrief gedeeld met 

alle leden van de AV. De penningmeester geeft aan dat dit een goede werkwijze is die ervoor zorgt 

dat alle AV-leden over dezelfde informatie beschikken.  

 

De heer Rutjens (Nb) geeft aan de wens te hebben om direct input te geven op de begrotingsstukken 

in de AV en niet tevreden te zijn met de huidige werkwijze.  

 

De penningmeester geeft aan dat de werkwijze zoals deze op dit moment is opgesteld met de 

technische briefings, de mogelijkheid tot het stellen van vragen en het traject met de 

klankbordgroep een werkwijze is die goed functioneert. Daarnaast geeft de penningmeester aan dat 

aan de leden van de AV is teruggekoppeld hoe er in de provincies is gesproken over de kaderbrief. In 

de provincies is het gesprek over de kaderbrief verschillend vormgegeven. De penningmeester geeft 

aan dat een proces is om met elkaar te onderzoeken hoe het gesprek over de begrotingsstukken van 

de vereniging het beste vorm gegeven kan worden in de eigen provincie.  

 

De heer Van ’t Westeinde (Zl) merkt op dat er maar 5 AV-leden aanwezig waren bij de technische 

briefing over de begrotingsstukken. De heer Van ’t Westeinde (Zl) roept de leden van de AV op om 

bij dit soort bijeenkomsten aan te sluiten, omdat tijdens deze bijeenkomst de kans bestaat om meer  

informatie te ontvangen over de totstandkoming van de begrotingsstukken.  

 

De penningmeester vervolgt met een toelichting op de begrotingsstukken 2023 van IPO Den Haag. 

De penningmeester geeft aan dat het IPO-bestuur heeft ingezet om in de begroting focus aan te 

brengen op de drie grote transities in de fysieke leefomgeving. Aan de doorvertaling van die focus in 

de samenwerking is in de uitwerking van de begroting die voorligt aan de leden van de AV uitwerking 

gegeven door de beleidsinhoudelijke intensiveringen die aanvullend zijn ten opzichte van de 

Kaderbrief 2023 die besproken is in de provincies zoveel mogelijk op te vangen binnen de begroting. 

De cao-onderhandelingen zijn als autonome ontwikkeling beschouwd. Het IPO-bestuur heeft besloten 

om autonome ontwikkelingen buiten de beleidskeuzes te houden.  

 



 

Pagina 4 van 8 

Conceptverslag 

Algemene Vergadering 

Vergaderdatum en -tijd: 8 november 2022, 18:00 uur tot 20:00 uur 

Locatie: Provinciehuis Utrecht, Archimedeslaan 6, 3584 BA Utrecht, 

Commissiekamer 

Het financieel beeld voor IPO Den Haag is licht toegenomen ten opzichte van hetgeen voorzien in de 

kaderbrief. In het IPO-bestuur is een stevige discussie gevoerd met betrekking tot hoe dit 

opgevangen kon worden binnen de begroting. Dit is grotendeels gelukt, onder andere door minder 

inzet op kennisdeling. Het IPO-bestuur heeft daarnaast besloten de BAC Kwaliteit Openbaar Bestuur 

en de BAC Cultuur niet meer meerjarig in stand te houden. De BAC’s worden wel incidenteel in stand 

gehouden in 2023, hangende het onderzoek naar de ‘focus in de samenwerking’ van AEF. Verder is 

de incidentele stelpost 'Lagere lasten in een verkiezingsjaar' van € 0,5 miljoen (eveneens 

structureel) ingevuld. Vanaf 2024 ontstaat hierdoor ruimte voor nieuw beleid. Mocht er meer dan € 

0,5 miljoen nodig zijn dan gebeurt dit in de vorm van herprioritering.  

 

De heer Ludwig (NB) geeft aan dat de begrotingsstukken zijn besproken in de Provinciale Staten van 

Noord-Brabant. Daar is geconcludeerd dat het goed is dat er keuzes worden gemaakt. De heer 

Ludwig (NB) geeft aan dat de leden van Provinciale Staten kennisdeling een belangrijke taak van de 

gezamenlijke provincies vinden.   

 

Mevrouw Van Sandick-Sopers (ZH) geeft aan dat de begrotingsstukken zijn besproken in de 

Provinciale Staten van Zuid-Holland en geeft aan naar aanleiding van die bespreking enkele vragen 

te hebben. De eerste vraag gaat over of inzichtelijk gemaakt kan worden wat de samenwerking van 

de gezamenlijke provincies oplevert. De tweede vraag is of er aandacht wordt besteed aan een 

strategisch personeelsbeleid.  

 

De penningmeester geeft aan dat het aan de provincies zelf is om te oordelen over de 

uitvoeringskracht van de gezamenlijke provincies. Jaarlijks wordt er via de P&C producten inzichtelijk 

gemaakt op welke dossiers de provincies samenwerken en waarom dat wordt gedaan. De 

penningmeester geeft aan dat er in de provincie Flevoland bijvoorbeeld een oplegger wordt 

geschreven door het College van GS die inzichtelijk maakt wat het belang is van de samenwerking 

op verschillende onderwerpen voor de provincie Flevoland. Ten aanzien van de vraag over het 

personeelsbeleid geeft de penningmeester aan dat dit geen taak is die in gezamenlijkheid wordt 

opgepakt.  
 

De voorzitter geeft aan dat er alleen wordt samengewerkt door de provincies indien dit iets oplevert 

op het gebied van bijvoorbeeld efficiëntie, daadkracht of kostenbesparing. We proberen als 

gezamenlijke provincies efficiënt te zijn en gezamenlijk als middenbestuur een betrouwbare partner 

te zijn voor het rijk en de medeoverheden. Samen zorgen we ervoor dat we niet ieder voor zich het 

wiel opnieuw moeten uitvinden.  

 

Mevrouw Van Sandick-Sopers (ZH) geeft aan dat er vanuit verschillende partijen input geleverd is op 

de begrotingsstukken. Zij geeft aan het idee van de oplegnotitie zoals gedaan wordt in Flevoland 

voor te leggen aan de eigen IPO-bestuurder.  
 

De heer Rutjens (NB) geeft aan dat samenwerking op het gebied van kennisdeling meer zin heeft 

dan het gezamenlijk uitvoeren van beleid.  

 

De heer Achtien (Fl) geeft aan dat er in Provinciale Staten van Flevoland is gesproken over de 

begrotingsstukken en dat daar de wens is uitgesproken om de BAC Cultuur en de BAC KOB voort te 

zetten.  

 

De penningmeester vervolgt met een toelichting op de begrotingsstukken 2023 voor BIJ12. De 

penningmeester licht toe dat de begroting van BIJ12 op een totaal uitkomt van €85,8 miljoen, 

waarvan 50% de gezamenlijke uitvoering van wettelijke taken is. De rest van de begroting bestaat 

uit interbestuurlijke afspraken, bestuurlijke afspraken en de directe capaciteit die hiervoor benodigd 

is. Daarnaast is er budget opgenomen voor de interne organisatie. De kosten die niet konden worden 
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voorzien ten tijde van de opstelling van de Kaderbrief zijn onder andere de bijstelling van de raming 

van de open-eind-regeling afhandelen faunaschade en juridische versterking die daarbij komt kijken, 

extra inzet voor de ondersteuning van de provincies voor het Subsidiestelsel natuur en landschap, 

inzet voor het Interprovinciaal Wolvenplan, kosten bedrijfsvoering, de begeleiding van de 

organisatieontwikkeling BIJ12, het verwerken van de nieuwe cao en het verschuiven van het budget 

IPSN van de begroting IPO Den Haag naar de Begroting BIJ12.  

 

De voorzitter vraagt de leden van de Algemene Vergadering of zij instemmen met de 

begrotingsstukken van IPO Den Haag en BIJ12 2023.  

 

De heer Rutjens (NB) geeft aan de begrotingen niet goed te keuren. De heer Ludwig (NB) geeft aan 

de begrotingen goed te keuren en vermeld dat de meerderheid van de Statenleden van de provincie 

Noord-Brabant de begrotingsstukken goedkeuren.  

 

De penningmeester meldt dat vanuit de AV-leden van de provincie Limburg één stem voor en een 

stem tegen de begrotingsstukken wordt gemeld. Zij hebben dit voorafgaand aan de vergadering 

doorgegeven met het oog op de afwezigheid van beide AV-leden.   

 

Mevrouw Van Sandick (ZH) geeft aan dat de provincie Zuid-Holland de begrotingsstukken goedkeurt.   

 

Mevrouw De Widt (Ut) geeft aan dat de leden van Provinciale Staten in Utrecht blij zijn met de 

ontwikkeling die de begroting van het IPO-bureau heeft gemaakt.  

 

De Algemene Vergadering keurt de begrotingstukken 2023 van IPO Den Haag en BIJ12 goed. 

 

De penningmeester licht tot slot toe, zoals tijdens de AV van 4 oktober gemeld, dat de najaarsnota 

ter informatie is gestuurd aan de leden van de AV en dat deze niet ter goedkeuring aan hen voorligt, 

omdat er geen begrotingswijziging is vastgesteld door het IPO-bestuur.  

 

De voorzitter sluit het agendapunt.  

 

b. Overdrachtsdossier  

 

Kern van het onderwerp 

Op verzoek van de leden van de Algemene Vergadering en zoals afgesproken tijdens de AV van 4 oktober is 

het overdrachtsdossier toegevoegd aan de agenda. Dit overdrachtsdossier bevat de ervaringen van de leden 

van de AV van het IPO uit de vorige Statenperiode (2015-2019).   

 

Voorstel 

De leden van de AV worden gevraagd  met elkaar te bezien of zij met het oog op de nieuwe Statenperiode 

vanaf maart 2023 het overdrachtsdossier willen actualiseren en, indien dit het geval is, met elkaar een aanpak 

hiervoor af te stemmen.  

 

De voorzitter geeft aan dat de leden van de AV tijdens de vergadering van 4 oktober hebben 

verzocht dit agendapunt te agenderen en vraagt de leden van de AV wat zij ten aanzien van het 

overdrachtsdossier voor de nieuwe AV-leden willen organiseren.  

 

De heer Achtien (Fl) geeft aan dat de leden van de AV gezamenlijk met het IPO wil bekijken wat er 

aan de nieuwe AV-leden overgedragen moet worden. De heer Achtien (Fl) stelt voor een werkgroep 

op te richten waarbij ook een aantal griffiecontactpersonen aansluiten.   
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Mevrouw Menninga (IPO) geeft aan blij te zijn met dit aanbod en zegt toe te faciliteren dat dit in 

gezamenlijkheid opgepakt kan worden. Mevrouw Menninga (IPO) zegt toe de eerste bijeenkomst te 

faciliteren. Daarnaast doet mevrouw Menninga (IPO) de oproep aan de leden van de AV om de 

gezamenlijke provincies een eigenstandige plek te geven in de inwerkperiode van de provincies voor 

de nieuwe Statenleden. Het zou daarbij fijn zijn als het IPO niet als externe of verbonden partij wordt 

weergegeven voor nieuwe Statenleden, aangezien we gezamenlijk het IPO zijn. Dit onderdeel kan 

ook worden meegenomen door de werkgroep.   

 

De heer Achtien (Fl) geeft aan dat er wellicht ook gekeken kan worden naar een samenwerking met 

Statenlidnu.  

 

Mevrouw Jellema (ZH) geeft aan dat het ook goed is voor de nieuwe AV-leden om tevoren duidelijk 

in kaart te hebben wat de rol van een AV-lid is. Mevrouw Jellema (ZH) geeft aan dat het goed zou 

zijn als in een vroegtijdig stadium informatie over het IPO en de rol van de AV wordt gegeven aan de 

nieuwe Statenleden.  

 

Mevrouw Menninga (IPO) geeft aan dat dit een belangrijk punt is om mee te nemen.  

 

3. Ter informatie 

 

a. Overzicht stand van zaken toezeggingen      

 

De voorzitter geeft aan dat er, mede op verzoek van de leden van de AV, een technische briefing is 

georganiseerd over het Openbaar Vervoer. Deze bijeenkomst zal digitaal plaatsvinden op dinsdag 22 

november van 18:00 uur tot 19:30 uur en de uitnodiging is inmiddels verstuurd. De voorzitter geeft 

aan dat de technische briefing toegankelijk is voor alle Statenleden en verzoekt de leden van de AV 

de uitnodiging te delen met collega-Statenleden.  

 

b. Vergaderschema 2023          

 

De data van de AV vergaderingen in 2023 zijn reeds gedeeld met de leden van de AV en de 

griffiecontactpersonen. Het volledige vergaderschema vindt u bijgevoegd. De leden van de AV kunnen aan de 

hand van dit vergaderschema zien wanneer de verschillende BAC’s en het IPO-bestuur bijeen komen. 

 

De leden van de AV hebben kennisgenomen van het vergaderschema 2023.   

 

c. Presentatie AEF IPO-bestuur 4 oktober      

 

De voorzitter geeft aan dat tijdens de AV van 4 oktober de eerste bevindingen van het onderzoek 

over de focus in de samenwerking zijn gedeeld met de leden van de AV. De voorzitter geeft aan dat 

ook is gemeld dat het IPO-bestuur op diezelfde dag de heer Bron (AEF) heeft verzocht scenario 0 en 

1 verder uit te werken. Op dit moment wordt er gewerkt aan het conceptrapport dat tijdens de IPO-

bestuursvergadering van 17 november aan de leden van het IPO-bestuur als opdrachtgever zal 

worden gepresenteerd.  

 

De voorzitter geeft aan dat er tijdens de vorige AV is toegezegd om een inspraakmoment te 

organiseren voor de leden van de AV.  
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Mevrouw De Man (Ut) vraagt of er al meer duidelijk is over de setting waarin dit inspraakmoment 

georganiseerd wordt. Mevrouw De Man (Ut) geeft aan de voorkeur te hebben om dit gesprek te 

voeren in een AV-setting, zodat er als collectief gereageerd kan worden op het rapport. Mevrouw De 

Man (Ut) geeft aan het idee te hebben niet voldoende betrokken te zijn geweest bij de 

totstandkoming van het rapport, mede doordat zij tijdens de AV van 4 oktober alleen zijn bijgepraat 

over het gedeelte dat betrekking heeft op de AV en de betrokkenheid van Statenleden.  

 

De voorzitter geeft aan dat naar aanleiding van het verzoek van de leden van de AV om de gehele 

presentatie te ontvangen, deze presentatie aan de leden van de AV is toegestuurd.  

 

Mevrouw De Man (Ut) geeft aan het te waarderen dat er een inspraakmoment wordt georganiseerd.  

 

De voorzitter geeft aan dat het goed is om met elkaar van gedachten te wisselen over dit onderwerp. 

De voorzitter roept de leden van de AV op om dit rapport ook in de Staten te bespreken.  

 

Mevrouw De Man (Ut) verzoekt de voorzitter om hier de ruimte voor te bieden. Daarnaast vraagt De 

Man (Ut) duidelijkheid over de status van de AV en Statenleden met betrekking op dit rapport.  

 

De voorzitter geeft aan dat het IPO-bestuur de opdrachtgever is van het onderzoek. Daarnaast geeft 

de voorzitter aan dat alle AV-leden de kans hebben gehad met de heer Bron (AEF) te spreken en 

input mee te geven. De penningmeester vult aan dat het afhankelijk is van het besluit van het IPO-

bestuur ten aanzien van het rapport. Indien er sprake is van een statutenwijziging, komt dit 

vanzelfsprekend terug in de AV.  

 

Mevrouw De Man (Ut) geeft aan graag de Staten te betrekken bij het gesprek over het belang van de 

samenwerking van de provincies. Zij geeft aan graag duidelijkheid te willen over hoe zij de Staten 

daarin het best kan meenemen.  

 

De heer Achtien (Fl) geeft aan dat er in de provincie Flevoland een gesprek over het rapport al is 

geagendeerd voor bespreking in de Staten.  

 

Mevrouw Menninga (IPO) geeft aan dat het met het oog op de nieuwe Statenperiode belangrijk is om 

tempo te maken. Dit traject is onderdeel van hetgeen van belang is om mee te geven aan de nieuwe 

Statenleden.  

 

De heer Van Essen (Gedeputeerde provincie Utrecht) geeft aan dat het conceptrapport op 17 

november wordt besproken in het IPO-bestuur. Het is voorstelbaar dat de Colleges van GS dit 

rapport bespreken met de Staten. 

 

De penningmeester roept de leden van de AV op om alvast pro-actief het rapport te agenderen in de 

Staten.  

 

Mevrouw Van Sandick-Sopers (ZH) geeft aan dat het goed is dat het onderzoek is opgezet en 

hopelijk ook meer duidelijkheid biedt over rollen en bevoegdheden van de leden van de AV. Mevrouw 

Van Sandick-Sopers (ZH) kijkt uit naar de uitkomsten van het onderzoek en verzoekt of het volledige 

rapport naar de Staten kan worden gestuurd.  

 

De voorzitter geeft aan dat op 17 november eerst het IPO-bestuur als opdrachtgever van het 

onderzoek kennis neemt van het rapport. De voorzitter zegt toe dat vervolgens het rapport naar de 

leden van de AV zal worden doorgestuurd. Er zal een inspraakmoment volgen waarop met elkaar 

gesproken kan worden over de toekomst van de gezamenlijke vereniging, in een tijd waarin er grote 

transities op de provincies afkomen.  
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Mevrouw De Man (Ut) vraagt of er nader kan worden toegelicht wat de rol is van de leden van de AV 

ten aanzien van het rapport en het inspraakmoment.  

 

De penningmeester geeft aan dat hier tijdens het IPO-bestuur van 17 november over zal worden 

gesproken. De penningmeester verzoekt nogmaals om en pro-actieve agendering van het onderzoek 

binnen de eigen Staten en Commissies.  

 

d. Brief verhoging vergoeding Statenleden      

 

De heer Achtien (Fl) spreekt zijn dank uit voor de steun vanuit het IPO-bestuur in de discussie 

rondom het verhogen van de vergoeding van Statenleden. Mevrouw Van Sandick-Sopers (ZH) sluit 

zich hierbij aan.  

 

4. Rondvraag en sluiting 

 

De voorzitter vraagt of er nog vragen zijn.  

 

De heer Slingerland (Ov) geeft aan een schriftelijke vraag over het Wolvenplan te hebben gesteld. 

De heer Slingerland (Ov) vraagt naar het nieuwsbericht waarin staat weergegeven dat de provincie 

Gelderland met paintballgeweren op wolven gaat schieten en hoe zich dat tot het Wolvenplan 

verhoudt.  

 

Mevrouw Menninga (IPO) geeft aan dat deze vraag het beste (en snelste) gesteld kan worden aan 

het eigen College van GS.  

 

De heer Van der Veer (Gl) geeft aan dat er woensdag een debat in de provincie Gelderland gehouden 

wordt over of dit wel of niet is toegestaan.  

 

De heer Van der Veer (Gl) vraagt een update over de actualisatie van de verdrogingskaart die op de 

website van BIJ12 staat weergegeven.  

 

Mevrouw Van ’t Endt (BIJ12) zegt toe contact met de heer Van der Veer (Gl) op te nemen hierover.  

 

Daarnaast vraagt de heer Van der Veer (Gl) of er ook wordt samengewerkt door de provincies op het 

gebied van wildopvang.  

 

Mevrouw Menninga (IPO) geeft aan dat de heer Van der Veer voor beantwoording van deze vraag 

ook het beste terecht kan bij het eigen College van GS.   

 

De heer Bruning (Gl) vraagt of het IPO-jaarcongres nog wordt geëvalueerd.  

 

Mevrouw Menninga (IPO) geeft aan dat er vanuit de provincie Gelderland ambtelijk contact is 

gezocht met het IPO-bureau met dezelfde vraag. Mevrouw Menninga (IPO) zegt toe dat  gekeken 

wordt naar een manier om het congres verder te evalueren met de leden van de AV. 

 

De voorzitter sluit de vergadering.  


